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Consell de la Policia Extraordinari de 20 de 
març del 2023: aquestes no son les maneres 

Barcelona, 21 de març de 2023.- 

Ahir, després del comunicat del passat 
divendres mitjançant el qual el Sindicat 
Autònom de Policia (SAP-FEPOL) anunciava 
que no assistiria a la jornada de presentació del 
Decret d’Estructura, es va produir un Consell de 
la Policia extraordinari. 

A diferència d’altres organitzacions sindicals, 
SAP-FEPOL sí va decidir assistir al màxim 
òrgan de representació i participació del cos de 
mossos d’esquadra. Som de l’opinió que les 
coses cal dir-les a la cara, sense amagar-nos i 
tot sempre des del respecte. 

En el Consell de la Policia celebrat ahir, la 
nostra organització sindical va denunciar contundentment les formes amb les quals el 
Departament d’Interior ha actuat en relació al Decret d’Estructura. 

Així mateix, vam denunciar que la nostra organització sindical, malgrat ho va demanar a la 
primera de les reunions del juliol del 2022, així com també en tots els Consells de la Policia 
celebrats a posteriori, ni ha pogut participar, ni se li ha donat la possibilitat de presentar propostes 
de millora. 

Creiem doncs (i així es va dir ahir) que aquestes no son les formes que s’esperen d’un 
Departament, de qui reclamem que sigui el primer en respectar les organitzacions sindicals més 
quan aquestes, legítimament, s’han guanyat la representació en el Consell de la Policia. 

En quan al nou Decret és evident que l’estructura de la Direcció General de la Policia i del cos 
de mossos d’esquadra s’amplia de manera considerable. La creació de noves Comissaries 
superiors, de noves Comissaries generals, de noves Divisions i de noves Àrees és manifesta i a 
aquest efecte ens preguntem si (amb els recursos actuals) el cos està preparat per assumir-la. 

I és que tal i com preguntéssim ahir, en hagués agradat sortir del dubte si algunes de les àrees 
o divisions de nova creació solaparan funcions, o dit d’una altra manera, duplicaran esforços en 
la consecució dels mateixos objectius. 

Recordem que a dia d’avui, som 18.000 els efectius policials que haurem d’assumir una 
estructura pensada per a un cos policial de poc més de 22.000 persones. Per tant, davant la 
manca de recursos (també de comandaments) creiem que, podria haver-se considerat un 
període transitori en la implementació d’aquesta nova estructura, paral·lel a l’increment d’efectius 
policials. 

D’on sortiran els recursos humans per implementar aquestes nova estructura? Per a la nostra 
organització sindical és absolutament imprescindible garantir i mantenir el més essencial 
de tot cos policial: el servei ordinari i el patrullatge al carrer.  

  SAP, TREBALLEM X  A TU! 


